
    

 

   

 Dagsorden skolebestyrelsesmøde 

 

Dato:   Torsdag d. 19. maj 2022 kl. 17.00 – 1900.  

Sted: Kroggårdsskolens personalerum 

Deltagere: Forældrerepræsentanter: Formand: Jimmi Højkilde, næstformand: Rikke 

Wohlleben, Dorte Koldby, Line Dyhr- Junker, Søren Østergren, Louise 

Simonsen, Mette Christiansen 

   

Forældrerepræsentant suppleant:  Thomas Lundtofte og Rasmus 

Hansen 

 Medarbejderrepræsentanter: Katja Anthony, Lone Hansen 

 

Elevrepræsentanter: Johannes børneskole og Simon/Louise Ungeskolen 

 

Ledelsesrepræsentanter: Skoleleder – Robert Hessner og souschef 

Stine Riis.  

 

Fraværende:  Mette, Katja, Rasmus, Thomas, Dorte, Line og Louise 

 

Mødeleder:   Jimmi 

Udarbejdet af:  Formand og Robert 

Referent:   Stine 

 

 

Dags

orden 

nr. 

Dagsorden Referat 

157 

Godkendelse af 

referat 

Godkendt 

- SR udfylder tekst som mangler. 

 

158 

Godkendelse af 

dagsorden og 

punkter til eventuelt 

Vikarforbruget er højt lige nu. 

Det skyldes opsigelser som frem mod vores nyansættelser dækkes 

med vikar. Opsigelser akkumulerer feriepenge, som er en tung udgift. 

3 læreruddannede dækker klasser berørt af opsigelserne. Det er 

kommunikeret ud til klasser og forældre. 
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Budget opdatering 

V/RH 

Bilag 1 
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Nyt fra skolen: 

Ledelsen: 

- Ny 

sekretær 

- Mulig 

modtagekl

asse 

- Ansættelse 

af lærere 

- Tech-

Lab/facebo

ok Grant 

- Hærværk 

-  

Medarbejderne: 

Elevrådet: 

Ny sekretær:  

Sanne kan starte allerede 1. juni. Sanne kommer fra ældre handicap 

forvaltningen, men har stor erfaring i de opgaver som skolearbejdet 

kalder på. 

Ukrainske elever:  

Vi skal berede os på at etablere en modtageklasse, som vil bestå af en 

gruppe aldersintegrerede elever fra Ukraine ca. 10 – 12 elever. Der 

vælges 24 skoler ud af 35 som skal modtage ukrainske elever. 

Det betyder vi skal indrettet et passende klasselokale, og vi ansætter i 

henhold til at kunne levere undervisning for eleverne i tidsrummet 8 – 

13 hver dag.  

Vi skal ligeledes sikre at eleverne kan få sommerferiepasning på vores 

skole. Den lokale sommerferiepasning skal besættes med pædagoger 

som også kræver nyansættelse. 

Ledige lærerstillinger: 

Vi har p.t. 60 ansøgere til vores 4 ledige lærerstillinger og der er mange 

gode i blandt. Vi holder ansættelsessamtaler den 30.5 fra 12.00 til 21.00 

Skolebestyrelsen tilbydes en plads i ansættelsesudvalget. 

Tech-Lab på Kroggård: 

Skolen har søgt en fond hos Facebook, så vi kan indrette et fantastisk 

Tech-Lab.  

Ideen er at samle alt vores teknologiudstyr i et rum, der skal være åbent 

for alle. Facebook har valgt at støtte vores ansøgning med 130.000 kr. 

Vi ser gerne at områdets daginstitutioner vil benytte rummet. Vores 

teknologi lærere arbejder på fuldt tryk, det er deres gode ide og 

ansøgning, som nu får ben at gå på. Vi planlægger en stor indvielse og 

ser gerne at dette kan være med til at sætte Kroggårdsskolen yderligere 

på landkortet. 

 

Hærværk: 

Vi er desværre ramt af, at der om aften og weekenden foregår 

aktiviteter som afføder hærværk.  

Bål, graffiti, smadrede flasker, ødelagte tagsten eftersom nogle løber 

rundt på taget. Der er fundet ødelagte skraldespande og samt en 

vandskade som følge af et stoppede afløb. 

Robert har bedt om øget tilsyn hos vægterne. Samt sørget for tydeligere 

overvågning på udeområdet. Vi ønsker ikke at Kroggårdsskolen 

fremadrettet får et dårligt ry, hvis det fortsætter. Skolen skal være et 

trygt sted af være også uden for skoletiden. 



 

Forældremøde om sen klassedannelse: 

Vi havde klassedannelsesmøde med kommende forældre til 0. årgang. 

Vi præsenterede vores nye model for en sen klassedannelse. Forældre 

tog godt imod de tanker vi har gjort os. 

Personale: 

Vi har afholdt Kroggård Award. 7. og 8. klasser har arbejdet med 

filmproduktion og efterfølgende afholdt en stor prisuddeling. Det er en 

rigtig god tradition og alle har stor glæde af det. 

Byt til nyt marked var også en stor succes. Biblioteket var fyldt med ting, 

vi havde fået samlet rigtig meget. Dagen var meget hyggeligt og  

6. klasse årgangsteam er i gang med at lave nye klassedannelser 

sammen med Spurvelundskolen. Det fylder meget hos alle også hos 

både børn og forældre. 

Vi har været til skole OL.  

2 6. klasser vandt og 2 7. klasser vandt. Så vi skal til finale i Billund 16. 

og 17. juni. 

Alle var fantastiske til at heppe og bakke hinanden op. 

Elevrådet: 

Ønsker at lave en venskabsturnering for 7. klasse inden sommerferien. 

For at styrke sammenholdet mellem alle i ungeskolen. 

Der ønskes at 6. klasserne fra både Spurvelund og Kroggård får lidt 

mere tid til at møde hinanden inden sommerferien. Der kommer 2 dage 

mere hvor eleverne kan være sammen. 

Ønske om at Kroggård Award afsluttes med en fest.  

Klasserne ønsker en oplægsholder udefra, som ved meget om 

klassemiljøet, der kan komme ud til eleverne og fortælle om hvordan vi 

alle kan gøre det for at udvikle et godt klassemiljø. 
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Partnerskabsaftalen 

fra velfærdens 

fundament. V/RH 

Borgmester kommer på besøg dagen før Kristihimmelfartsdag. 

Projekter vi får udført fra velfærdens fundament. 

• Modernisering af indskolingsbygningen  

• Ny hovedindgang med urbant miljø. Udemiljøet bliver et 

værested med en indbydende indgang. Det skal skabe mere liv 

foran skolen. 

• Scenen ombygges. 

• Toiletterne renoveres 

Lokalområdets penge går til: 

• Naturlegeplads ved jernalderlandsbyen 

• Udflugtssted i Næsby mose 

• Vildnatur og beplantning 

• Næsby boldklub – modernisering af deres legeplads 

• Løbe og gå-ruter etableres 



• Lys på skolens multibane og en mindre multibane ved siden af. 

Tidsplanen rækker over 1.5 år inden alle projekter kan være afsluttet. 
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Valget til ny 

skolebestyrelse er 

slut. V/RH 

Der kom 2 forældre til vores kandidatmøde.  

Vi har valgt ny bestyrelse, men mangler 2 suppleanter  

Konstituerende møde afholdes den 20. juni. Kl. 16.00 – 17.00 (før 

skolebestyrelsesmødet) 

Robert foreslår at afvente med at finde nye suppleanter til nye elever 

starter på 7. årgang. Det vil være godt, med forældrerepræsentanter fra 

ungeskolen. 

Dorthe fra skolebestyrelsen stiller sig gerne til rådighed for nye 

kontaktforældre, som kunne have brug for gode ideer til samarbejdet. 

Skolebestyrelsen har udfærdiget et dokument, med gode råd og en 

oversigt over mulige fælles aktiviteter i lokalområdet. 
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Skolebestyrelsesarb

ejdet i fremtiden, 

fokusområder 

mv.V/JH 

Årsplan for indsatser i skolebestyrelsesarbejder 

- Traditioner – arrangementer for alle som kan understøtte 

fællesskabsfølelsen. 

- Kommunikation, hvordan gør vi det bedst, nyhedsbreve, 

Facebook, hvad skal det kunne? Hvor meget skal 

kommunikeres og hvornår?  

 

 

 
Eventuelt. 

Skolebestyrelsen behøver ikke holde tale til dimission. 

Ide: 

Dimission – evt. tale fra eleverne til elever. 

 

 Kommende punkter.  

   

   

   

   

 
  

 



  

Møder skoleåret 2021 - 2022 

Dato Tidspunkt 

30.08 17 - 20 

12.10 17 - 20 

24.11 17 - 20 

27.01 17 - 20 

28.02 17 - 20 

29.03 17 - 20 

27.04 17 – 20 

19.05 17 – 20 

20.06 17-20 

  

  

 

 

Referat godkendt af:     

     

Formand Jimmi Højkilde  Næstformand Rikke 

Wohlleben 

 Forældrevalgt Line Dyhr- 

Junker 

     

Forældrevalgt Dorte 

Koldby 

 Forældrevalgt Søren 

Østergren 

 Forældrevalgt Mette 

Christiansen 

     

Forældrevalgt Louise 

Simonsen 

 Suppleant Thomas 

Lundtofte 

 Suppleant Rasmus 

Hansen 

   

  

Medarb.repr. Katja Ygva 

Anthony 

 Medarb.repr. Kasper 

Winther 

  

  


